
Raadsvergadering d.d.    28 april 2021

Raadsnota nummer    ZN279401
Onderwerp: Aanleg en dekking van ledverlichting bij de gemeentelijke 
sportparken v.v. Neerlandia ‘31 en ATV Scorpio

Vragen van fractie:                       Naam raadslid: Jan Peters
1. Met welk bedrag en percentage gaat de energierekening van Neerlandia en Scorpio 

naar verwachting omlaag door de omschakeling naar ledverlichting?

Antwoord: Gemiddeld 30% op het verbruik van de electra van de club. Deze electra 
wordt rechtstreeks gefactureerd aan de club door de energieleverancier.

2. Aan wie valt het voordeel van deze te verwachten lagere energielasten toe: aan de 
gemeente of aan de clubs?

Antwoord:  Het voordeel vervalt aan de club
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Vragen van fractie:                 Naam raadslid: Ruben Jacobs
1. In eerdere beleidsstukken is er sprake van een huur voor sportaccommodaties die in 

verhouding staat met de kwaliteit van de accommodatie. Wordt de aanpassing in de 
verlichting als kwaliteitsverbetering gezien en heeft deze invloed op de huur?

Antwoord: Wordt gedaan in kader van duurzaamheid en dat valt binnen één van de 
doelstellingen van de Toekomstvisie 2030 en heeft geen invloed op de huur.
2. De nieuwbouw kleedaccommodatie vv Irene‘58 wordt uitgesteld. Hierdoor valt op dit 

moment budget vrij. Deze investeringen zullen in de toekomst op enig moment en locatie 
wellicht wel noodzakelijk zijn. Hierdoor ontstaat mogelijk druk op de begroting in een 
ander jaar. Is er enig zicht op dit effect?

Antwoord: Deze gelden die hiervoor gereserveerd zijn worden het volgende jaar 
(2022) in de begroting meegenomen en past binnen het totale plaatje van de 
uitvoeringsplanning van de Gemeente.
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Raadsnota nummer    ZN279401
Onderwerp: Aanleg en dekking van ledverlichting bij de gemeentelijke 
sportparken v.v. Neerlandia ‘31 en ATV Scorpio

Vragen van fractie:           Naam raadslid: Hannie Broekhoven
Wordt de 35.000,00 euro die u uittrekt t.b.v. Led-verlichting ten nadele van de nieuw te 
bouwen kleedaccomodatie voor Irene 58 opnieuw begroot voor 2022?

Antwoord: Ja.


